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PANEL MOUNT KIT
ENSEMBLE DE MONTAGE POUR PANNEAU
Compatible with/avec NANUK 962 | 963 | 965 | 968 | 970 | 975

*Case and panel sold separately
* Mallette et panneau vendus séparément

nanuk.com

NOUVEAU

With our panel mount kit, any panel can easily be added to any of our large cases that doesn’t have the 
molded-in bezel system. Included in the mount kit are 20 clips, 40 screws, 1 drilling guide and 1 drilling bit. A 
waterproof gasket is not available for use with this kit. The panel is not included in this mount kit. A 
polycarbonate or aluminium panel is available for custom order only. Our panel mount kit is compatible 
with NANUK™ 962-963-965-968-970-975 cases.

Avec notre ensemble de montage pour panneau, tous les types de panneaux pourraient facilement être installés à nos grandes 
valises qui ne sont pas dotées du système intégré. Notre ensemble comprend 20 attaches, 40 vis, 1 guide de perçage et 1 
mèche de perçage.  Un joint d’étanchéité n’est pas disponible pour utiliser avec cet ensemble. Le panneau n’est pas inclus 
dans cet ensemble. Un panneau de polycarbonate ou d’aluminium pourrait être disponible sur commande spéciale seulement. 
Notre ensemble de montage pour panneau est compatible avec les valises NANUK™ 962-963-965-968-970-975.

   

Panel not included
Panneau non inclus

UPC Code | Code UPC           Item Number | No. article    Description | Description

666365025159

40X
SCREWS
VIS

20X
CLIPS
ATTACHES

INCLUDED IN THE KIT
INCLUS

 
AVEC

 
L’ENSEMBLE

1X
DRILLING GUIDE
GUIDE DE PERÇAGE

1X
DRILLING BIT
MÈCHE DE PERÇAGE

This mount kit is not designed to 
make the panel waterproof.

Cet ensemble n’est pas fait pour
assurer l’étanchéité du panneau.

900-PANEL MOUNT KIT Panel Mount Kit


